
 

 

 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 19, 18. og 19. januar 2023 (2021 - 
2023)/Oslo (Ullevål Stadion/Olympiatoppen) 
 
 
Deltok:  
Berit Kjøll (bortsett fra sak 198), Vibecke Sørensen, Sondre Sande Gullord, Ole R. Jørstad, 
Astrid Strandbu, Elisabeth Faret, Erik M. Unaas, Sebastian Henriksen, Zaineb Al-Samarai 
(på Teams under sakene 192 og 194, ikke tilstede på sakene 184, 187, 188, 189, 190, 191, 195,, 
196, 197, 198, 199), Marco Elsafadi (på Teams under sakene 192, 193, 194, 195196, 197, 198, 
199, 200 og 201), Sara Stokken Rott (på Teams under sakene 192, 193, 194, 195196, 197, 198, 
199, 200 og 201), Kristin Kloster, Astrid Uhrenholdt Jacobsen (bortsett fra sakene 198 og 
199) og Åsmund Sæbøe (bortsett fra sakene 187, 188, 189, 190, 191. 
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup (referent). 
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 19 (2021-2023) 18. januar 2023 kl. 08.00.  
 
Møtet var vedtaksført. Sakene ble behandlet i en noe annen rekkefølge enn i saklisten. 
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling. 
 

 

Sak 185: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoller og referater  

Idrettspresidenten innledet til saken. 

 

Vedtak: 

1. Innkallingen ble godkjent. 
2. Saklisten ble godkjent. 
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 18 (2021-2023), 

herunder B-protokollen til dette møtet. 
4. Idrettsstyret godkjente referatet fra idrettsstyrets informasjonsmøte, 20. desember 

2022.  



 

 

5. Idrettsstyret tok protokollen fra kontrollutvalgets møte nr. 10 (2021-2023), 6. 
desember 2022 til orientering. 

6. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 3. januar 2023 til orientering. 
 

 

Sak 186: Budsjett 2023 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Det ble innledningsvis gitt en status i oppfølgingen av vedtaket i sak 184 i styremøte nr. 18 

(2021-2023), 13. desember 2022. Generalsekretæren vil holde idrettsstyret løpende orientert 

om den pågående omstillingsprosessen. 

 

NIFs økonomisjef, Anita Pelsholen, presenterte årsprognosen for 2022, som viser et 

regnskapsmessig resultat på kr. 9.2 millioner. Det er lagt inn en budsjettforutsetning for 

2023 om å disponere kr 7 millioner av NIFs frie egenkapital. Det vil bli levert i henhold til 

forutsetningene i NIFs langtidsbudsjett, vedtatt på Idrettstinget.  

 

Tildeling av spillemidler til idrettsorganisasjonen for 2023, var kr. 35 millioner høyere enn i 

fjor. Samtidig var dette kr. 56 millioner lavere enn omsøkt beløp. Idrettsstyret fikk presentert 

hvordan økningen fra 2022 til 2023 vil bli disponert 

 

Det at full lønns- og prisvekst ikke er hensyntatt i tildelingen, samt at SPK-kostnadene i sin 

helhet må dekkes over ordinært tilskudd, gir NIF en budsjettmessig utfordring for 2023. 

Dette følges opp fortløpende av generalsekretæren og ledergruppen. 

 

Idrettsstyret erkjenner at budsjettsituasjonen for 2023 er krevende. Derfor må alle nye 

initiativ som skal behandles av idrettsstyret, fremlegges med en kostnadsberegning. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok det fremlagte budsjettet for 2023 og ba om at 

generalsekretæren oversender budsjettet for 2023 til Kulturdepartementet. 

 

2. Idrettsstyret ber om at generalsekretæren løpende holder idrettsstyret orientert om 

den pågående omstillingsprosessen. 

 

 

Sak 187: Søknad om godkjenning av nye idretter 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, innledet til saken. 

 

Etter NIFs lov § 6-3 tilligger det idrettsstyret å godkjenne opptak av nye idretter. 

 

Norges Cykleforbund (NCF) har søkt om godkjenning av «Sykkel-enduro», mens Norges 

Kampsportforbund (NKF) har søkt om godkjenning av «Wushu» og «Kendo».  

 

Sykkel-enduro oppfyller idrettsbegrepet i NIFs lov § 1-2 (1), og er en ny aktivitet som ikke 

tidligere er godkjent av idrettsstyret. NCF har den formelle tilknytningen til det 

internasjonale forbundet som organiserer idretten, og er den landsomfattende 

organisasjonen som organiserer idretten i Norge.  

 

Wushu og kendo er begge idretter som oppfyller idrettsbegrepet i NIFs lov § 1-2 (1). Idrettene 

er ikke tidligere godkjente av idrettsstyret. NKF har den formelle tilknytningen til de to 



 

 

internasjonale forbundene som organiserer idrettene og er den landsomfattende 

organisasjonen som organiserer idrettene i Norge.  

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret godkjente Sykkel-enduro som ny idrett i Norges Cykleforbund, jf. NIFs 

lov § 6-3.  

2. Idrettsstyret godkjente Wushu og Kendo som nye idretter i Norges 

Kampsportforbund, jf. NIFs lov § 6-3.  

 

 

Sak 188: Henvendelse fra NIFs påtalenemnd 

Generalsekretær Nils Einar Aas fratrådte styremøtet under behandlingen av denne saken. 

Assisterende generalsekretær, Else-Marthe Sørlie Lybekk, fungerte i hans sted. 

 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, innledet til saken. 

 

Bakgrunnen for saken er at NIFs påtalenemnd har behandlet en anmodning som springer ut 

av et vedtak fattet av Oslo idrettskrets (OIK). NIFs påtalenemnd har gjort en vurdering av 

OIKs saksbehandling. Saken ble henlagt på bevisets stilling. NIFs påtalenemnd har i saken 

bedt om at saken oversendes til det nye styret i OIK med nødvendige føringer, samt at 

det søkes en avklaring på hvilke saksbehandlingsregler som gjelder, eller bør gjelde, ved 

forvaltning av kommunale idrettsanlegg, og hvordan forsvarlige saksbehandlingsregler best 

kan sikres. 

 

Idrettsstyret finner det ikke riktig å legge føringer på OIKs oppfølging utover å sende 

kretsstyret brevet fra påtalenemnda, og be om at de vurderer eget vedtak i lys av nemndas 

brev. Idrettsstyret har ikke instruksjonsmyndighet overfor organisasjonsledd når det gjelder 

hvordan de vurderer saker. 

 

Med tanke på en avklaring på hvilke saksbehandlingsregler som gjelder, eller bør gjelde, ved 

forvaltning av kommunale idrettsanlegg, og hvordan forsvarlige saksbehandlingsregler best 

kan sikres, så var idrettsstyret enige i at NIF bør ta et overordnet ansvar for å fremskaffe 

omforent og helhetlig informasjon. Det kan være naturlig å ta kontakt med Kommunenes 

Sentralforbund (KS) i denne saken. 

 

Vedtak: 

1. I lys av henvendelse til idrettsstyret fra NIFs påtalenemnd, bes Oslo idrettskrets’ 

styre om å vurdere vedtak fattet av det forrige kretsstyret i sak K-80 1. mai 2021 og 

vedtak fattet av idrettskretsens generalsekretær 2. juli 2021 vedrørende Oslo 

ishockeyklubb. 

2. Mange organisasjonsledd i NIF utfører oppgaver på vegne av det offentlige. NIFs 

organisasjonsledd er alltid bundet av NIFs regelverk og vedtak, også der 

organisasjonsleddet i tillegg må følge forvaltningslovens regler, jf. NIFs lovutvalgs 

uttalelse i sak 17/21-23. Det er behov for å styrke bevisstheten om hvilke regler som 

må følges ved utføring av slike oppgaver, og idrettsstyret ber generalsekretæren 

iverksette tiltak for å følge opp dette. 

 

 

Sak 189: Oppfølging av vedtak fra ekstraordinært Idrettsting 2021 om NIFs lov 

kapittel 11 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, innledet til saken. 



 

 

 

Denne saken har sin bakgrunn i sak 11.2 fra det ekstraordinære Idrettstinget i 2021, hvor det 

ble besluttet at idrettsstyret, med hjemmel i § 1-5 (2), skal flytte ut kapittel 11 av NIFs lov og 

over i et eget regelverk. Det ble også vedtatt at regelverk som flyttes ut av NIFs lov skal på 

høring hos særforbund og idrettskretser før vedtakelse av idrettsstyret. 

 

Idrettsstyret vedtok i sak 170 i styremøte nr. 17 (2021-2023), 17. november 2022, at: 

«Idrettsstyret sluttet seg til forslag til midlertidige lovendringer i NIFs lov § 11-1 og NIFs 

nye sanksjonsregelverk, og ba generalsekretæren komme tilbake til idrettsstyret med 

endelige forslag for vedtakelse etter høring hos særforbund og idrettskretser.». 

 

Det ble avholdt informasjonsmøte for tillitsvalgte og ansatte i særforbund og idrettskretser 

15. desember 2022, der endringene ble gjennomgått. Det er ikke mottatt innspill til 

endringene, verken i møtet eller etter høringsfristens utløp 6. januar 2023.  

 

Iht. NIFs lov § 1-5 (2) kan et enstemmig idrettsstyre vedta midlertidige lovendringer i 

tingperioden når særlige hensyn tilsier det. Lovendringsforslag skal først behandles av 

lovutvalget. NIFs lovutvalg har behandlet midlertidig lovendring i NIFs lov § 11-1, og 

midlertidige endringer i NIFs nye sanksjonsregelverk i møte 14 sak 14/21-23. Vilkåret om 

særlige hensyn anses oppfylt gjennom den instruks som er gitt av det ekstraordinære 

idrettstinget 2021.   

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtar midlertidig lovendring i NIFs lov § 11-1, jf. NIFs lov § 1-5 (2), slik 

at ny lovtekst lyder: 

§ 11-1. Særskilt regelverk 

Regler om alminnelige disiplinærforføyninger, sanksjoner etter særforbundets 

regelverk og straffebestemmelser gis i særskilt regelverk vedtatt av Idrettstinget. 

Eventuelle endringer i regelverket vedtas i henhold til NIFs lov § 1-5. 

2. Idrettsstyret vedtar nytt sanksjonsregelverk for NIF i samsvar med det fremlagte 

forslaget. 

3. Endringene trer i kraft 1. februar 2023. 

 

 

Sak 190: Idrettstinget 2023 – Forslag om revisjon av NIFs sanksjonsregelverk 

Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, innledet til saken. 

 

Idrettsstyret besluttet i sak 127 i styremøte nr. 12 (2021-2023), 22. juni 2022, at 

organisasjonen skulle høres om den ønsket en revisjon av NIFs lov kapittel 11. I sak 156 i 

styremøte nr. 16 (2021-2023), 27. oktober 2022, ble idrettsstyret orientert om at alle som ga 

innspill, ønsket å igangsette et arbeid for å revidere NIFs lov kapittel 11, og styret besluttet å 

fremme et slikt forslag til Idrettstinget 2023.  

 

I sak 169 i styremøte nr. 17 (2021-2023), 17. november 2022, besluttet idrettsstyret å flytte 

kapittel 11 ut av NIFs lov og over i et eget sanksjonsregelverk. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret sluttet seg til at idrettsstyret foreslår revisjon av NIFs sanksjonsregelverk til 

Idrettstinget 2023. 

 

 



 

 

Sak 191: Idrettstinget 2023 – Lovendringsforslag fra idrettsstyret 

Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, innledet til saken. 

 

Denne saken ble presentert i tre deler: 

1. Konkrete lovendringsforslag til Idrettstinget 2023. 

2. Status andre mulige lovendringer. 

3. Oppfølging av et oversendelsesforslag fra Idrettstinget 2021. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret slutter seg til at idrettsstyret foreslår de fremlagte 

lovendringsforslagene til Idrettstinget 2023. 

2. Idrettsstyret foreslår ingen lovendring i NIFs lov § 2-5 (4), jf. oversendelsesforslag 

fra Idrettstinget 2021 i sak 17.4. 

 

 

Sak 192: Idrettstinget 2023 – rapport tingsammensetningen 

Idrettspresidenten innledet til saken. 

 

Leder av utvalget som har jobbet med denne saken, Alf Hildrum, presenterte utvalgets 

rapport. Utvalget har oppnådd konsensus og står samlet i sine anbefalinger.  

Disse anbefalingene mener utvalget legger til rette for at idrettsorganisasjonen, i dag og i 

fremtiden, kan fatte gode og demokratisk forankrede beslutninger som gjør den norske 

idrettsbevegelsen relevant i sin samtid og overfor egen medlemsmasse. 

 

Utvalget har lagt frem et forslag som kan deles i tre deler: 

• Forslag til ny overordnet modell for representantfordeling på Idrettstinget (75 IK, 105 

SF, 13 idrettsstyremedlemmer + ev. IOC representant i idrettsstyret og 3 

utøverrepresentanter), med tilhørende forslag til fordeling av totalt 105 

særforbundsrepresentanter. 

• Forslag til endring av premisser for hhv. idrettskrets- og særforbundsdelegasjonenes 

sammensetning. 

• Forslag til premisser for ny fordeling av idrettskretsenes totalt 75 representanter, et 

forslag som viser til NIFs Lovutvalgs uttalelse fra november 2018. 

 

Hvert av disse forslagene vil kreve en endring i ulike deler av NIFs lov § 3-2, og må således 

behandles som lovendringsforslag på Idrettstinget. 

 

Idrettsstyret sluttet seg til generalsekretærens forslag om at det vil avholdes et eget 

informasjons- og dialogmøte med idrettskretsene og særforbundene i denne saken i god tid 

før idrettsstyret skal behandle sin innstilling til Idrettstinget – hvilket er planlagt på 

idrettsstyremøtet 12. april 2023.  

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok rapporten fra tingsammensetningsutvalget til etterretning. 

2. Idrettsstyret sluttet seg til generalsekretærens fremlagte plan for videre prosess i 

saken. 

 

Sak 193: Idrettstinget 2023 - Idretten vil! – arbeidet med ny langtidsplan for 

norsk idrett 2023-2027 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 



 

 

NIFs assisterende generalsekretær, Else-Marthe Sørlie Lybekk, orienterte om tidslinjen og 

videre prosess i arbeidet med Idretten Vil! frem mot Idrettstinget 2023. Per tiden pågår to 

parallelle løp: 

• Arbeid med en nå-situasjon-analyse. 

• Innspill/forankring og eierskap fra organisasjonen. 

 

Det er et mål med den pågående prosessen at dokumentets innhold skal være så godt 

forankret som mulig i organisasjonen frem mot debatt og vedtak på Idrettstinget 2023.  

 

Idrettsstyret understreket at bærekraft må være en tydelig satsing gjennom ulike deler av 

dokumentet.  

 

Idrettsstyret gav sine innspill på hvilke verdier som skal nedfelles i dokumentet. Her ble 

styret enige om at det etableres en arbeidsgruppe, bestående av Astrid Uhrenholdt Jacobsen, 

Astrid Strandbu og Sondre Sande Gullord, som skal jobbe videre akkurat dette. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok å sende utkast til “Idretten vil – langtidsplan for norsk idrett 

2024-2027" på høring i organisasjonen med frist 20. mars 2023. 

2. På bakgrunn av høring i organisasjonen og idrettsstyrets innspill, ber idrettsstyret 

generalsekretæren komme tilbake med et endelig dokument til styremøtet 12. april 

2023.  

 

 

Sak 194: Idrettstinget 2023 - Arbeidsgruppe "Forvaltningsordningene – 

fremtidens samarbeidsformer" 

Idrettspresidenten innledet til saken. 

 

Det ble i 2021 nedsatt en arbeidsgruppe, med tilhørende mandat, som skulle se på 

forvaltningsordningene for Post 2 og 3, med ikrafttredelse fra 2023. 

 

Arbeidsgruppen så på arbeidet som en todelt prosess, der definisjon av «organisasjonsmessig 

nøytralitet» på Post 3 først ble prioritert. Fase 2 omhandlet kartlegging av erfaringer og 

ønsket fremtidsbilde. Arbeidsgruppen kartla særforbundenes erfaringer og ønsket 

fremtidsbilde, knyttet til særforbundsformer, samarbeidsformer og allianser.  

 

Arbeidsgruppen har jobbet videre med de overordnede prinsippene, som foreslås behandlet 

på Idrettstinget.  

Arbeidsgruppen er samstemt om følgende forslag til prinsipper:  

• Norsk idrett skal ha robuste* særforbund   

*Robust – definisjon: Robuste særforbund kan ivareta kjerneoppgaver og utvikling, 

imøtekomme samfunnsoppdraget, ha gode systemer og er organisert på en måte 

som gjør at de har riktig kompetanse og nok kapasitet til å håndtere krav og 

forventninger fra organisasjonen og omverden.  

• Nye fremtidige idretter skal ivaretas gjennom en prosess for utvikling for å bli et 

robust særforbund eller ved opptak i eksisterende særforbund. 

• Forvaltningsordningene skal støtte opp om norsk idretts behov i fremtiden.  

• Forvaltningsordningene skal innrettes på en måte som gjør det gunstig for 
særidretter å organiseres i robuste enheter. En mulig innretning er en 

trappetrinnsmodell opp til et nivå der særforbund ansees som robuste.   



 

 

• Behov for nye terskelverdier for særforbund og konsekvenser for særforbund som 

faller under terskelverdiene, skal utredes frem mot idrettstinget i 2025. 

• Norsk idrett skal ha en egen lovnorm for fleridrettsforbund.   

 

Prinsippene vil ligge til grunn for utarbeidelse av en ny forvaltningsordning høsten 2023, 

med effekt for tildelingen av spillemidler fra og med 2024.  

 

Idrettsstyret var enige om at arbeidsgruppen presenterer de foreslåtte prinsippene i et 

informasjonsmøte for særforbundene, og at særforbund får mulighet til å gi innspill før 

idrettsstyret beslutter endelig hvilke prinsipper som skal være Idrettsstyrets forslag til 

idrettstinget 2023 innen endringsfristen 10 uker før tinget. 

 

Arbeidsgruppen er samstemte om at prinsippet «forvaltningsordningene skal innrettes på en 

måte som gjør det gunstig for særidretter å organiseres i robuste enheter», gjør behovet for 

en definisjon av “organisasjonsmessig nøytralitet” overflødig. Idrettsstyret sluttet seg til dette 

synet. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret sluttet seg til arbeidsgruppens og generalsekretærens forslag til 

overordnede prinsipper, og vedtok å fremme prinsippene for behandling på 

Idrettstinget i 2023. Organisasjonen vil i den videre prosessen få presentert 

prinsippene og gis mulighet til å komme med innspill innen fastsatte frister.  

2. Idrettsstyret sluttet seg til arbeidsgruppens og generalsekretærens forslag om å gå 

bort i fra en tilnærming hvor "organisasjonsmessig nøytralitet" skal ligge til grunn 

for fordeling av midler til særforbundene, og fremmer derfor ikke en sak for å 

definere begrepet på Idrettstinget i 2023. 

 

 

Sak 195: Idrettstinget 2023 - Fremtidens ledermøte 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Organisasjonssjef i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte videre i saken. 

 

Ledermøtet i NIF er regulert i NIFs lov § 3-6.  

 

Den såkalte «Møteplassrapporten» ga en rekke anbefalinger for å styrke møteplassene i NIF, 

herunder også NIFs Ledermøte. I kjølvannet av denne rapporten har det blitt arbeidet med å 

utmeisle formålet og funksjonen til fremtidens ledermøter. Det vises her blant annet til 

styresak nr. 127 i idrettsstyrets møte nr. 12 (2021-2023), 22. juni 2022. 

 

Idrettsstyret beskrev i styresak nr. 58 i idrettsstyrets møte nr. 16 (2021-2023), 27. oktober 

2022, tre ulike alternativer for fremtidens ledermøter: 

• Ledermøtet som formell møteplass 

• Ledermøtet som uformell møteplass 

• Ledermøtet som en kombinasjon av formell og uformell møteplass 

 

Saken ble diskutert på NIFs ledersamling 18. og 19. november 2022, og det fremkom her et 

ønske om at ledermøtet i fremtiden skal være en kombinasjon av en formell og uformell 

arena. I en slik kombinasjon av en formell og uformell møteplass, vil den formelle delen bli 

regulert av NIFs lov, mens den uformelle delen ikke vil reguleres i loven.   

 



 

 

Idrettsstyret ønsker at organisasjonens innspill om at fremtidens ledermøter skal være en 

kombinasjon av formell og uformell møteplass skal tas til følge i det videre arbeidet i saken. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret ba generalsekretæren utarbeide et forslag til endring av NIFs lov § 3-6 som på 

bakgrunn av innspill fra organisasjonen, ivaretar at fremtidens ledermøter gjennomføres 

som en kombinasjon av en formell og uformell møteplass. 

 

 

Sak 196: Idrettens Hus 2024 – behov for låneopptak 

Generalsekretæren innledet til saken.  

 

Leder Kommersiell forretningsutvikling i NIF, Rune Midthaug, orienterte videre i saken. 

 

Idrettsstyret fikk en orientering om status i arbeidet med Idrettens Hus 2024. Det er enighet 

om alle kommersielle vilkår, herunder leieperiodens lengde. 48 av 55 særforbund vil ha 

tilhold på Idrettens Hus fremover. 

 

NIF har et samlet investeringsbehov på kr. 50 millioner. Investeringene forutsettes finansiert 

ved låneopptak, og det anbefales at generalsekretær får fullmakt til å låne inntil det nevnte 

beløpet. Det er gjort en vurdering med tanke på idrettsstyrets fullmakt til låneopptak sett opp 

imot NIFs lov § 2-22.  Administrasjonens egne faglige vurderinger, som også revisor og 

kontrollutvalget støtter, konkluderer med at idrettsstyret selv kan behandle forslaget om et 

slikt låneopptak. Saken krever ikke behandling på Idrettstinget.  

 

Prosjektet vil i neste fase ha et forsterket behov for kompetanse med stor vekt på spesifikk 

faglig innsikt. Generalsekretæren foreslår derfor at det opprettes en styringsgruppe med 

representasjon fra idrettsstyret, som skal sikre god oppfølging av prosjektets fremdrift.  

Idrettsstyret fikk presentert forslaget til videre prosjektorganisering. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret ga generalsekretæren fullmakt til å foreta et låneopptak på inntil 50 

MNOK. 

2. Generalsekretæren etablerer en styringsgruppe der idrettsstyret er representert. 

Generalsekretæren holder idrettsstyret jevnlig oppdatert om utviklingen i 

prosjektet.   

 

 

Sak 197: Ekstra styremøte 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret vedtar å gjennomføre et ekstra idrettsstyremøte 12. april 2023. 

 

 

 

Sak 198: Strategiske anlegg for særforbund og idrettskretser 

1. visepresident innledet til saken. 

 

Idrettspolitisk seniorrådgiver i NIF, Torstein Busland, orienterte videre i saken. 

 



 

 

Strategisk viktige anlegg er ett av tre elementer i forslaget til anleggspolitisk program som er 

omtalt i «Idretten skal – flere og bedre anlegg».  

Målet er at disse anleggene skal få et spillemiddeltilskudd tilsvarende 40 prosent av normal 

anleggskostnad.  

 

Idrettsstyret vedtok i sak 15 i styremøte nr. 2 (2021-2023), 18. august 2021, basert på innspill 

fra særforbund og idrettskretser, å sende en foreløpig liste ut på høring til særforbund og 

idrettskretser. På bakgrunn av høringsinnspillene har generalsekretæren utarbeidet et nytt 

forslag til liste over strategisk viktige anlegg for særforbund og idrettskretser.   

 

Denne listen ble presentert for idrettsstyret. 

 

Generalsekretæren understreket at særforbundene er godt skikket til å vite hvilke anlegg de 

trenger for å utvikle idretten/aktiviteten sin videre, og hvor de bør bygges.  Tilsvarende har 

idrettskretsene utviklet sine anleggsplaner ofte i samarbeid med idrettsråd og særkretser, og 

sammen danner særforbundenes og idrettskretsenes planer, etter generalsekretærens syn, et 

godt grunnlag for å lage en liste over prioriterte anlegg. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret vedtok vedlagte forslag til liste over strategisk viktige anlegg for særforbund 

og idrettskretser, og ba om at denne listen oversendes Kulturdepartementet. 

 

 

Sak 199: Innspill til ny nasjonalanleggsplan 

1. visepresident innledet til saken. 

 

Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, og idrettspolitisk 

seniorrådgiver, Torstein Busland, orienterte videre i saken. 

 

I regjeringserklæringen står det: 

Regjeringen vil ruste opp og byggje fleire idrettsanlegg og lage ein nasjonal plan for 

idrettsanlegg saman med idrettsbevegelsen. 

 

Kulturdepartementet (KUD) er i gang med arbeidet med en slik nasjonal plan.  

 

Nåværende anleggsstrategi ble vedtatt i styresak nr. 371 i styremøte nr. 45 (2015-2019), 4. 

april 2019.  

 

I Idretten skal! ble det vedtatt å arbeide for at det opprettes et anleggspolitisk program på 1,2 

milliarder kroner og med seksårs varighet. Idrettsstyret sluttet seg til at anleggene som 

inngår i anleggspolitisk program får et tilskudd tilsvarende 40 prosent av normal 

anleggskostnad, og ellers behandles sammen med de ordinære søknadene. 

 

Videre sluttet idrettsstyret seg til at utfordringen knyttet til etterslep på utbetaling av 

spillemidler dekkes ved at staten oppretter en «bufferfinansiering» i form av et fond som kan 

betale ut spillemiddeltilskuddet ved byggestart. 

 

Det var også enighet om at paraidrettssentre tas inn som en ny anleggstype under «Større 

trenings- og rekrutteringsanlegg» i det anleggspolitiske programmet, og disse anleggene skal 

få et tilskudd tilsvarende 40 prosent av normal anleggskostnad for et slikt senter. 

 



 

 

Vedtak: 

1. Generalsekretæren ble gitt fullmakt til å oversende et innspill basert på vedlagte 

notat og idrettsstyrets kommentarer og innspill. 

2. Idrettsstyret fattet følgende vedtak knyttet til anleggspolitisk program: NIF skal 

arbeide for at alle anlegg og anleggstyper som er omtalt i anleggspolitisk program i 

«Idretten skal – flere og bedre anlegg» skal få 40 prosent av normal 

anleggskostnad i tilskudd fra spillemidlene. Dette erstatter målet om et 

anleggspolitisk program på 1,2 milliarder kroner fordelt over seks år. 

3. NIF skal arbeide for at det opprettes en statlig ordning (bufferfinansiering) som skal 

føre til at spillemidlene utbetales ved oppstart av anleggsbyggingen.  

4. Paraidrettssentre inkluderes som ny anleggstype under «Større trenings- og 

rekrutteringsanlegg.  

 

 

Sak 200: Orienteringssaker  

a) Internasjonal orientering  

IOC-styremedlem og idrettsstyremedlem Kristin Kloster orienterte idrettsstyret om 

status i IOCs oppfølging vedr. situasjonen med den russiske angrepskrigen i Ukraina.  

 

IOC-medlem, leder av NIFs utøverkomité og idrettsstyremedlem, Astrid Uhrenholdt 

Jacobsen, orienterte idrettsstyret om prosessene i samme sak i de nasjonale og 

internasjonale utøvergrupperingene. 

 

I tillegg fikk idrettsstyret skriftlig orienteringer om utfallet av «Olympic Summit» i 

Lausanne i desember 2022, om saken mellom UEFA/FIFA og European Super League 

i European Court of Justice, om WADA-sanksjonene mot RUSADA, og om norsk 

idrett og situasjonen i Iran. 

 

b) Status Krafttak for mangfold  

Prosjektleder «Krafttak for mangfold og inkludering» i NIF, Biayna Sardarian, 

orienterte i saken, og det ble gitt en status på følgende områder: 

• Innhenting av kunnskap gjennom en kunnskapsinnhenting og- 
kunnskapssammenstilling om idrett, mangfold og inkludering. 

• Støtte til særforbundenes mangfoldsarbeid. 

• Status for indikatorer og verktøy. 

• Status på støtte til pilotprosjekter. 
 

c) Idrettstinget 2023 - Oppfølging OL/PL-sondering  

Idrettspresidenten innledet til saken, og orienterte om planene for hvordan 

idrettsstyret i forbindelse med oppfølgingen av OL/PL-sonderingen, kan skaffe seg 

enda mer relevant informasjon rundt de reviderte tildelingsprosessene og den nye 

konsepttilnærmingen. 

 

d) Strømming av breddeidretten   

Denne saken ble omgjort til vedtakssak nr. 201 i dette styremøtet. 

 

e) Risikorapportering – oppfølging E&Y-rapport 

Forvaltningsansvarlig i NIF, Katrine Osland Netland, orienterte i saken. 

 



 

 

Denne saken bygger på vedtak i sak nr. 84 på idrettsstyrets møte nr. 9 (2021-2023), 

15. og 16. mars 2022 om rapportering på oppfølging av rapporten fra EY, samt 

orienteringssak 175 h) fra idrettsstyrets møte nr. 17 (2021-2023), 17. november 2022. 

 

Som en del av oppfølgingen av EY-rapporten, har et blitt etablert et rammeverk for 

risikovurderinger i NIF, med bistand fra EY. NIFs ledergruppe gjennomførte en 

risikogjennomgang i juni 2022 med påfølgende tiltaksoppfølging i august og 

september 2022. Det ble videre satt ned en arbeidsgruppe for å følge opp dette 

arbeidet.    

 

EY har, basert på NIFs behov og tilbakemeldinger, utarbeidet et malverk for 

rapportering på risiko. Dette malverket er tilpasset rapportering til styret og 

kontrollutvalget, samt ledergruppen og virksomhetsområder. Risikostyring skal bli en 

integrert del av organisasjonsstyringen i NIF, og målet er at hvert virksomhetsområde 

selv gjennomfører risikoanalyser og identifiserer tiltak og risiko innenfor sitt område. 

Dette må sees i sammenheng med arbeidet med å implementere målstyring i 

organisasjonen. 

 

Idrettsstyret fikk presentert risikorapport for 1. tertial 2023.  

 

f) Status – nytt nasjonalt toppidrettssenter 

Idrettsstyret fikk en statusoppdatering på arbeidet med et nytt nasjonalt 

toppidrettssenter, hvor et sentralt punkt er at NIF har fått avslag på en klage til Oslo 

kommune, datert 2. januar 2023.  

 

Videre fikk idrettsstyret presentert det videre arbeidet i saken, herunder både med 

tanke på de politiske prosessene i Oslo kommune, og arbeidet med lokalidretten i 

Oslo. 

 

g) Arbeidet mot kroppspress og spiseforstyrrelser i idretten 

Idrettsstyret fikk en orientering om arbeidet mot kroppspress og spiseforstyrrelser i 

idretten.  

 

NIF ble av Kultur- og likestillingsdepartementet høsten 2022 invitert til å utforme 

mandat, sette sammen en arbeidsgruppe og utarbeide en plan for arbeidet mot 

kroppspress og spiseforstyrrelser i idretten. Arbeidet er basert på Stortingets 

anmodningsvedtak 501, 502 og 503 som er oversendt Kultur- og 

likestillingsdepartementet for oppfølging.  

 

Arbeidsgruppen er ledet av 1. visepresident Vibecke Sørensen, og består ellers av 

eksterne fagpersoner, en utøverrepresentant, en særforbundsrepresentant og 

fagressurser fra NIFs administrasjon. 

 

Arbeidet starter opp i første halvdel av februar, og målet er en ferdigstilling i løpet av 

høsten inneværende år. 

 

 

Sak 201: Strømming/filming av breddeidretten 

Idrettspresidenten innledet til saken. 

 



 

 

Det ble vist til vedtak i styresak 122 i styremøte 12 (2021-2023), 22. juni 2022, hvor 

idrettsstyret uttrykte bekymring knyttet til at barn og unge i idretten i stadig større grad 

eksponeres for ukontrollert strømming, og at idrettsstyret derfor så behov for et tydelig og 

restriktivt rammeverk rundt dette. 

 

Idrettsstyret fikk en orientering om: 

• Forutsetninger for strømming i breddeidretten 

• Behandlingsgrunnlaget for slik strømming, og hvilke avklaringer som ligger til grunn 

for dette. 

• Reservasjon og samtykkehåndtering via Min idrett. 

• Hvordan NIF følger opp ev. avvik. 

• Ansvarsforholdene vedr. strømming i breddeidretten, herunder hvilket ansvar 

arrangøren, særforbundene, strømmeleverandøren og NIF har. 

 

Idrettsstyret fikk også en gjennomgang av den planlagte prosessen knyttet til barns beste-

vurderinger i denne saken. 

 

Kostnadene for å gjennomføre evalueringsprosessen er beregnet til å komme opp mot ca.  

kr. 180.000,-. 

 

Det ble presidert at NIF ikke har noe avtaleforhold med MyGame, utover det som omhandler 

integrasjonsløsninger. 

 

NIF vil i løpet av kort tid sende ut et informasjonsskriv til alle landets kommuner, hvor 

idrettens ansvar og oppfølging av saken presenteres.  

 

Generalsekretæren understreket at det blir viktig å involvere særforbundene og 

idrettskretsene i det videre arbeidet. 

 

Vedtak: 

 
 

 

 
Det ble avholdt åpen time for både organisasjonen og pressen 20. januar 2023. 
 
Neste ordinære styremøte er 14. og 15. mars 2023.  
 


